
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr XXXIII/2017 

z XXXIII sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 29 sierpnia 

2017 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:00 , a zakończono o godz. 15:45. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 14 

 radnych . 

( Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego - Józef Blank 

- Skarbnik Miasta                                     - Wioletta Chętnicka 

- Kierownik Referatu Inwestycji 

 i Mienia Komunalnego                            - Damian Artuszewski 

-  Adwokat                                                - Tomasz Kwiatkowski                             

- Radna Powiatu                                        - Elżbieta Grzonkowska 

- Przewodniczący Miejskiej Rady Seniorów – Lech Bober  

- Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miasta – Julita Kreńska  

- Pracownik Urzędu Miejskiego              -   Dariusz Sobaszkiewicz. 

                                                                       

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

    - stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXXI i XXXII sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

    Nowe Miasto Lubawskie na lata 2017-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie 

    na 2017 rok.  
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9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przeznaczenia mienia Gimnazjum im. Filomatów  

      Nowomiejskich w Nowym Mieście Lubawskim przekształconego w Szkołę Podstawową  

      Nr 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku sprzedaży nieruchomości w drodze  

      przetargu na rzecz dzierżawcy. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej  3 lat w trybie  

      bezprzetargowym nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Miejskiej Nowe  

      Miasto Lubawskie. 

12. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

13. Zakończenie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja dokonał otwarcia XXXIII sesji Rady 

Miejskiej stwierdzając na podstawie listy obecności, że jest odpowiednie quorum do odbycia 

posiedzenia, a więc obrady są prawomocne.                                   

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja na sekretarza obrad zaproponował radnego 

Kazimierza Zgliczyńskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska 

jednomyślnie w obecności 13 radnych  wybrała radnego – Kazimierza Zgliczyńskiego na 

sekretarza obrad. 

Ad. pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej- Marcin Deja odczytał wniosek Burmistrza Nowego Miasta 

Lubawskiego  o zmianę porządku obrad. Wniosek stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Następnie poddał pod głosowanie zdjęcie z porządku obrad pkt 9:  Podjęcie uchwały w 

sprawie przyjęcia projektu pn.”Aktywność szansą na rozwój”  współfinansowanego z 

Europejskiego Funduszu Społecznego. 

 Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych przyjęła powyższą zmianę w porządku 

obrad.  

Z kolei poddał pod głosowanie zdjęcie z porządku obrad pkt 10:  Podjęcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do partnerstwa w projekcie pn: ”E-Liderzy JST” nr  WND-POWR.02.18.00-00-

014/17. przewidzianym do realizacji w ramach   Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja 

Rozwój Działanie 2.18. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych przyjęła powyższą zmianę w porządku 

obrad.  
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Rada Miejska nie wniosła innych zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja przedstawił porządek obrad XXXIII sesji 

Rady Miejskiej.                                                    

Ad. pkt 4 

Protokoły z XXXI i XXXII sesji Rady Miejskiej były wyłożone do wglądu w pok. nr 36 

Urzędu Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z ich 

treścią.   

Sekretarz obrad XXXI sesji – radna Lilia Karczyńska nie zgłosiła uwag do protokołu.  

Pozostali radni również nie wnieśli uwag do protokołu. 

Protokół z XXXI sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie  w 

obecności 14 radnych.  

Sekretarz obrad XXXII sesji – radny Rafał Bogucki nie zgłosił uwag do protokołu.  Pozostali 

radni również nie wnieśli uwag do protokołu. 

Protokół z XXXII sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty przy 13 głosach 

„za” i 1 wstrzymującym  w obecności 14 radnych.                                                    

                                                                   Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego –Józef Blank przedstawił sprawozdanie z 

działalności międzysesyjnej w zakresie bieżącej działalności Burmistrza.  

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radni wnieśli ustnie zapytania: 

Radna – Zofia Wilbrandt 

- zapytała jakie koszty poniesie budżet miasta w związku z przekształceniem Gimnazjum im. 

Filomatów Nowomiejskich  w Szkolę Podstawową Nr 3, nie tylko związane z przebudową, 

lecz także między innymi z wynagrodzeniami nauczycieli. 

Radny – Andrzej Nadolski 

- zapytał czy w związku realizacją zadania inwestycyjnego pn.”Budowa ścieżki rowerowej 

wraz z infrastrukturą towarzyszącą na trasie dawnej linii kolejowej Tama Brodzka-Iława w 

Nowym Mieście Lubawskim” wiadukt przy ul. Narutowicza zostanie zdemontowany. 
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-  poinformowania o stanie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „ Modernizacja stadionu  

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Nowym Mieście Lubawskim”. 

Ad. pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie na lata 2017-2035.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXIII/214/2017 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Jarosław Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2017 r. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXIII/215/2017 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – Krzysztof Hoppe 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia przeznaczenia mienia Gimnazjum im. Filomatów  

Nowomiejskich w Nowym Mieście Lubawskim przekształconego w Szkołę Podstawową  

Nr 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXIII/216/2017 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – Krzysztof Hoppe 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku sprzedaży nieruchomości w drodze  przetargu na 

rzecz dzierżawcy. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXIII/217/2017 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 
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Ad. pkt 11 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – Krzysztof Hoppe 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej  3 lat w trybie  bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Miejskiej Nowe  

Miasto Lubawskie. 

 Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXIII/218/2017 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad. pkt 12 

Odpowiedzi na zapytania radnych udzielił: 

 Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego- Józef Blank : 

- odnośnie kosztów dostosowania naszej  jednostki do reformy oświaty, to mówienie o 

bezkosztowym  dostosowaniu jest nieuprawnione. Koszt prowadzonych remontów placówki 

przy ul. Działyńskich oraz jej doposażenia  wyniesie łącznie 415 tys. zł. z czego tylko ponad 

122 tys. zł. pochodzi ze środków Ministerstwa Edukacji Narodowej. Jeśli chodzi o 

wynagrodzenia nauczycieli , to w tym roku nie ma zwolnień. Dyrektorzy jednostek 

oświatowych byli na tyle otwarci, że potrafili się porozumieć, siatka godzin jest na tyle 

racjonalna. Jednak nie wiem co będzie w latach następnych. Klasa 7 ma 5 godz. więcej zajęć 

niż Gimnazjum, co skutkuje kosztami rzędu 160 tys. zł. Nie wiem jaką subwencję 

otrzymamy. Nie są jeszcze zatwierdzone arkusze organizacyjne. W miesiącu marcu był 

pierwszy etap, a obecnie po zmianach znajdują się w Kuratorium Oświaty. Odnośnie  

wynagrodzeń będziemy mieli wiedzę, gdy otrzymamy na piśmie przyznaną subwencję. 

- wiadukt jest nadal własnością PKP. Przebiega nad drogą wojewódzką. Przejmie go 

Wojewoda, a ściślej Zarząd Dróg Wojewódzkich i oni będą dalej decydować. Natomiast my 

nie mogliśmy decydować nie na swoim terenie. Ścieżka rowerowa przebiegać więc będzie  ul. 

Zatorze, droga wojewódzka, park miejski, torowisko. 

- odnośnie modernizacji stadionu rozstrzygnięcie jest ku końcowi. W br. wykonane zostaną 

roboty rozbiórkowe, ziemne, kanalizacyjne. Do końca XI. 2018 chcemy zakończyć remont 

obiektów MOSiR. 

Radny – Marcin Deja  

zapytał czy nie było zwolnień nauczycieli? 
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Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego- Józef Blank  

niektórzy nauczyciele odejdą na emerytury. Gimnazjum mieści się w ramach struktury Szkoły 

Podstawowej, a więc kadra jest niezbędna. 

Ad. pkt 13 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Marcin Deja zamknął obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej.  

 

 Sekretarz obrad:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 

Kazimierz Zgliczyński                                                                             Marcin Deja 

 

 

 

                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


